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FAMILY TAKAFUL
PROTECT
KEY FEATURES DOCUMENT

Product Class

Policy Term

Contribution Mode

Currency

Minimum Takaful Benefit

In-built Benefits

Maturity Benefits

Family Takaful  
Benefit

Riders

Contribution Term

Issue Age

Minimum Cover Multiple

Top Up Applicable

Lock-in Period

Takaful Benefit

Whole of Life - Unit-linked Protection Policy that provides financial protection against 
unforeseen risks to life and health of the covered member, along with an option to choose 
Sharia-compliant funds from global markets

Policy will continue till attainment of age 95 (years)

Regular Pay (Monthly, Quarterly, Semi-Annual, Annual)

USD/AED 

For 5 and 7 years’ contribution term: USD 100,000 | Other terms: USD 50,000 

Terminal lllness (Accelerated) and Aeroplane Benefit (Accelerated)

100% of the Personal Investment Account Value as on maturity date

• Accidental Death Benefit
• Critical Illness Benefit (Accelerated or Additional Cover)
• Permanent Total Disability (Accident only)
• Permanent Total Disability (Accident or Sickness)
• Waiver of Contribution due to Disability
• Hospital Indemnity

Options to choose from:
• Single Life Coverage
• Joint Life Coverage (First Death)
• Joint Life Coverage (Last Death)
• Joint Life Coverage (Both Deaths)

5, 7, 10 years and above (till attainment of age 95) 

18 to 75 years

25 times of Regular Annual Contribution

Minimum amount is USD 1,000

Nil
2 options to choose from:
• Takaful Benefit (a fixed amount specified in the Policy Schedule), plus the Personal 

Investment Account Value
• Takaful Benefit (a fixed amount specified in the Policy Schedule), or the Personal 

Investment Account Value - whichever is higher

Product at a glance
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Allocation Fees  
Allocation fees will be charged in respect of Contributions, based on the table below:

An Allocation Fee of 5 percent will be applicable to top-up amounts, unless a different Allocation Fee has been 
prescribed for a particular Fund by Sukoon Takaful PJSC (hereinafter referred to as “Sukoon Takaful” or “Company”).

Contribution  
Contribution means the agreed regular installment amounts payable under the Policy, out of which deduction will 
be first made towards Participant Risk Account and Wakala fee, and the remaining amount will be allocated to the 
Participant Investment Account.

Cost of Protection/Participant Risk Account   
’Cost of Protection’ fee  shall be levied based on the age attained by the Covered Member at the time of taking this 
Policy, and thereafter will be revised based on the completed age at every Policy anniversary. Cost of Protection 
will be levied on a monthly basis through deduction of units. 

Policy Administration Fees  
A monthly amount of ‘Policy Administration’ fee will be USD 10.  This fee may be increased or decreased by the 
Company after giving a notice of three (3) months to the Participant.

Policy Management Fees  
This fees will be deducted from the Participant’s Personal Investment Account value to cover Policy administrative 
costs of Sukoon Takaful. The fee will be calculated as a percentage of the Personal Investment Account value and 
will be deducted each month, as tabulated below through deduction of units:

Product Fees

Establishment Fee  
A monthly establishment fee equivalent to 0.1667% of each annualised contribution due, each continuing for 5 
years to follow, will be charged. The establishment fee will be ‘nil’ after the 10th Policy Year and beyond. This fee 
may be increased or decreased by the Company after giving a notice of three (3) months to the Participant.

Encashment Fees  
In case of partial/full encashment of the Policy prior to the end of the Policy term, the Participant will get their cash 
value minus the encashment fee.

Wakala Fees  
It is the fees expressed as a percentage of amount deducted towards Participant Risk Account to provide 
Coverage. The fees for this Policy is 15%.

Implicit Fund Management Fees  
All fees/expenses which are deducted by the Fund manager and/or used to adjust the unit price by the Fund 
Manager (described in detail within the respective Fund’s prospectus). 

Personal Investment Amount (%) 1/12th of 2.00%

Policy Management fees (Monthly)

Fund Value (%) 30% 10% 0%

Policy Year Year 1 Year 2 Year 3 onwards

Contribution (%) 50% 25% 12% 10% 10% 5% -

Policy Year Year 1 Year 2 Year 3 Year 4 Year 5 Year 6 - 10 Year 11 onwards
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Product Features

Investment Avenues   
List of Funds: Participants will have a wider option to directly select global Sharia-compliant funds made available 
by Sukoon Takaful.

Loyalty Bonus  
We will add additional units as a reward for loyal customers, added annually after the completion of the 10th Policy 
Year. It will be calculated by multiplying the annualised contribution with the factors listed below:

Partial Encashment  
The Personal Investment Account Value can be withdrawn partially by encashing a limited number of units in the 
policies at any time during the Policy Term. The amount withdrawn is considered as a permanent encashment and 
does not have to be repaid.

The minimum encashment amount is USD 1,000. The balance Personal Investment Account value must be 
greater than or equal to a ceiling of USD 3,000. Each partial encashment will be subject to a partial encashment 
fee applicable to the amount withdrawn as per table given in the ‘Encashment Fee’ section above. . Entitlement 
to the Loyalty Bonus is lost if the customer has made any partial encashment(s).

A fixed Encashment Administration fee equal to USD 15 will be applicable to partial encashments.

Maximum Possible Loss  
The Investor may get back less than the amount invested or lose the total contributions paid as investments, being  
subject to market fluctuations in this unit-linked Policy. The value of units in this Policy is not guaranteed.”

Maximum Payable Commissions  
Equals to 100 percent of first year annualised contribution. Commissions are paid out of fees & charges as per 
guidelines of Central Bank of the UAE (CBUAE). Fifty percent of these commissions can be paid paid during the 
first policy year, and the remaining fifty percent is to be paid evenly throughout the contribution term.

Contribution 5.00% 10.00%

Policy Year Year 10 – 29 Year 30 – Maturity

To notify a claim, email us on life.claims@sukoontakaful.com by providing your Policy number stated in the Policy 
Schedule in writing within 90 days of the date of Death or any other event covered. Additionally you may call us 
at 800 272262..

Please note that the Policy fees are subject to review by Sukoon Takaful and may change in the future. In the event 
that Sukoon Takaful decides to exercise any right to change the Terms of Policy, Sukoon Takaful shall make all 
efforts to inform the Participant. However Sukoon Takaful will implement changes only with a prior written notice 
of 60 days to the Participant.

mailto:life.claims%40sukoontakaful.com?subject=
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Product Features

Free Look Period  
In the event that the Participant is not completely satisfied with this Policy (including the terms and conditions and 
exclusions), this Policy can be returned within 30 days from the date of Policy issuance, the date when coverage 
commences, or the date when the Policy documents are signed by the client - whichever comes first.This Policy 
shall then be cancelled from the Policy’s Effective Date and the Participant shall be refunded with the  Personal 
Investment Account Values of the applicable Funds and client - whichever comes first. after deducting expenses 
incurred on medical tests as on the date Sukoon Takaful processes the cancellation request. For avoidance of 
doubt, any upward and downward gains/losses in Personal Investment Account Value shall be borne by the 
Participant.

Encashment of Policy  
A request for encashment should be made in writing or via email by the Participant from the registered email ID 
to Sukoon Takaful. A request for encashment can only be made while this Policy is in full force and effect, and in 
case where no prior payment has been made under the Takaful Benefit or Maturity Benefit provisions of this Policy. 
Following the acceptance of a request for encashment, this Policy shall cease to remain in force and effect, and 
no benefits shall be payable under the Takaful or Maturity provisions of this Policy.

The current encashment fees applicable on the Personal Investment Account Value are as stated in fees section.

Partial Encashment  
A request for partial encashment should be made in writing by the Participant to the Head Office of Sukoon 
Takaful.  A request for partial encashment can only be made while this Policy is in full force and effect, and in case 
no prior payment has been made under the Takaful Benefit or Maturity Benefit provisions of this Policy each partial  
encashment will be subject to a encashment fee as per the encashment fee schedule above. The encashment 
fee shall be applicable to the amount of partial withdrawal/encashment. This partial encashment fees shall be 
levied on the remaining Net Asset Value by cancellation of units from all the Funds selected by the Participant in 
proportion to their Net Asset Value allocation.

An encashment administration fee of USD 15 will additionally be applied for each partial encashment request. 
This fee may be increased or decreased by Sukoon Takaful after providing a notice of three months to the 
Participant.

Fund Switches  
Switches between the investment options provided under the Policy can be done free of charge at any time 
following Policy Inception. There are no restrictions on the number of switches. 
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For More Information 
call 800 272262 or visit www.sukoontakaful.com

Sukoon Takaful PJSC  
Paid up Capital AED 154,000,000, C.L. No. 206742 
Regulated by the Central Bank of the U.A.E. 
No. 006 dated 15/12/1984, TRN 100034316800003 
Head Office: P.O. Box 1993, Dubai, UAE  
Tel: +971 4 282 4403, SUKOONTAKAFUL.COM03
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Product Features

Grace Period and Missed Contribution   
If the Participant skips a due contribution payment (beyond the grace period), the Policy status 
would change to “Contribution Lapse,” and contribution due notices shall be sent out to the 
Participant. However, the Policy would continue to remain invested until Encashment Value, 
as on any Monthly Transaction Date, becomes insufficient to cover the monthly deductions then due.   
 
Once the Personal Investment Account Value or Encashment Value, as described  above, 
becomes insufficient to cover the monthly deductions, a Grace Period of thirty (30) days shall 
be allowed for the payment of an amount equal to one full Annualised Contribution of the Policy. 
 
If the Covered Member’s death occurs during the Grace Period, the part of the total contribution representing 
the unpaid Protection, other fees and contributions for any rider benefits will be deducted from any settlement 
hereunder.

If sufficient Contribution is not paid by the end of the Grace Period and the Personal Investment Account Value 
or encashment Value, as described above, is still insufficient to cover the monthly deductions/fees, all coverage 
under this Policy shall terminate and the Policy shall end without any value. 

Reinstatement  
If the Policy is terminated, it may be reinstated together with the attached supplementary contracts/riders,  
endorsements (if any) during the Covered Member’s lifetime within 3 years following the expiration of the Grace 
Period.  Reinstatement requirements shall follow the applicable underwriting requirements as on the reinstatement 
date, which may require additional medical tests/declarations at the discretion of Sukoon Takaful. These 
requirements may change from time to time. The applicable Contributions may also change based on revised 
underwriting.

Declaration  
I confirm that I fully understand the below Disclaimer, the features, terms and conditions, and exclusions of the 
Product, the inherent risks of the product, maximum possible loss, early encashment fees, all fees commissions 
and expenses which may be incurred through purchasing the product and during the full tenor.

Customer’s Signature: 

Name:

Date:

If you have any feedback or complaints, please call us at 800 272262, visit our website, www.sukoontakaful.com, or simply 
write us an email and send it to complaints@sukoontakaful.com. 

Disclaimer: Family Takaful Protect is a non-participating, unit-linked protection Policy and is subject to various risks, including, 
but not limited to, investment risks and market risks. Past performance is not indicative of future performance. Please note that 
there is no guarantee of any kind in relation to any returns (including of the Contributions paid). Please take note the maximum 
possible loss as explained above. Please also take note of the fees and commissions that will be levied on the Product at 
inception and throughout the full tenor, including both planned and early encashment from the Product. Please also take note 
of the possibility of an early encashment from the Product and the ramifications of such a decision. Please also take note of 
detailed terms and conditions and exclusions of the protection Policy, a copy of which will be duly provided to you. Please 
confirm by signing below that you fully understand the features, terms and conditions and exclusions of the Product, inherent 
risks of the product, all fees, commissions, and expenses which may be incurred through purchasing the Product and during 
the full tenor of your Policy.

http://www.sukoontakaful.com
http://www.sukoontakaful.com
mailto:complaints%40sukoontakaful.com?subject=


رسوم المنتج

الحماية التكافلية

مستند توصيح الخصائص الرئيسية

العائلية

فئة المنتج

منفعة التكافل

منفعة التكافل الأسري 

مدة الوثيقة

طريقة سداد الاشتراك

العملة

الحد الأدنى من مزايا التكافل

مدة الاشتراك

عمر الإصدار

الحد الأدنى من مضاعفات التغطية  

المبلغ التكميلي

خيارات التغطية المشتركة

خطة حماية مرتبطة بالوحدات للتأمين على الحياة بالكامل تقدم حماية مالية ضد المخاطر غير المتوقعة التي تتعرض 
لها حياة العضو المشمول بالتغطية وصحته بالإضافة إلى إمكانية اختيار صناديق من الأسواق العالمية. 

يمكن الاختيار من بين ما يلي:
منفعة تكافل ) مبلغ محدد في جدول الخطة( بالإضافة إلى قيمة حساب الاستثمار الشخصي	 
منفعة تكافل ) مبلغ محدد في جدول الخطة( أو قيمة حساب الاستثمار الشخصي، أيهما أعلى	 

يمكن الاختيار من بين ما يلي:
غطاء التأمين على الحياة الفردي	 
غطاء التأمين على الحياة المشترك )الوفاة الأولى(	 
غطاء التأمين على الحياة المشترك )الوفاة الأخيرة(	 
غطاء التأمين على الحياة المشترك )وفاة العضوين(	 

تسري الخطة حتى بلوغ العضو المشمول بالتغطية عمر 95 عامًا.

دفعات منتظمة )شهرياً أو ريع سنوياً أو نصف سنوياً أو سنوياً(

دولار أمريكي / درهم إماراتي

لمدة 5 و 7 سنوات من الإشتراك : 100,000 دولار أمريكي وشروط أخرى: 50,000 دولار أمريكي

5، 7، 10 أعوام وما فوق حتى بلوغ عمر 95 عامًا

18 حتى 75 عامًا

25 مرات من الاشتراك السنوي المنتظم

1000 دولار أمريكي بحد أدنى

الوفاة الأولى أو الوفاة الأخيرة أو وفاة العضوين

منافع الاستحقاق

المنافع المدمجة 

ملاحق التأمين

100% من قيمة حساب الاستثمار الشخصي بحلول تاريخ الاستحقاق

المرض العضال ) المعُجّلة( ومنفعة التأمين على ركوب الطائرات )المعُجّلة(

منفعة الوفاة جراء حادث	 
منفعة الأمراض الخطيرة )المعُجّلة أو التغطية التأمينية الإضافية(	 
العجز الكلي الدائم )جراء الحوادث فقط(	 
العجز الكلي الدائم )جراء الحوادث أو الأمراض(	 
التنازل عن الاشتراك بسبب العجز	 
التعويض عن دخول المستشفى	 



 رسوم المنتج
رسوم التخصيص

تفرض رسوم تخصيص بخصوص الاشتراكات بناءً على الجدول المبين أدناه:

يطبق رسم تخصيص بنسبة 5.0% على المبالغ التكميلية ما لم تُحدد سكون تكافل رسم تخصيص مختلف لصندوق محدد.

تكلفة الحماية
يفــرض المبلــغ الشــهري لرســوم الحمايــة بنــاءً عــلى عُمْــر الشــخص المشــمول بالتغطيــة في وقــت الحصــول عــلى هــذه الوثيقــة ويتــم تعديلــه بعــد ذلــك بنــاءً عــلى 

اكتــمال عُمــر الشــخص بمــرور كل ســنة عــلى الوثيقــة، وتفــرض تكلفــة الحمايــة عــلى أســاس شــهري عــن طريــق خصــم الوحــدات.

رسوم إدارة الخطة
ــي تتكبدهــا ســكون تكافــل، وتحُســب  ــة للخطــة الت ــة التكاليــف الإداري تخُصــم هــذه الرســوم مــن قيمــة حســاب الاســتثمار الشــخصي لحامــل الخطــة لتغطي

ــاه عــن طريــق خصــم الوحــدات ــا لما هــو موضــح في الجــدول أدن الرســوم على أســاس  % مــن قيمــة حســاب الاســتثمار الشــخصي وتخُصــم شــهرياً وفقً

رسوم إدارة الوثيقة
يفــرض مبلــغ شــهري نظــير رســوم إدارة الوثيقــة قــدره ۱۰,۰۰ $ دولاراً أمريكيــاً.  يحــق للشركــة زيــادة هــذه الرســوم أو تخفيضهــا بعــد توجيــه إشــعار بهــذا الشــأن 

مدتــه ثلاثــة )3( أشــهر إلى حامــل الوثيقــة

رسوم التأسيس
تفرض رسوم تأسيس بنسبة 0.1667 % من كل قسط سنوي لمدة خمس 5 سنوات من سنوات الوثيقة. لا تطبق أية رسوم تأسيس بعد السنة العاشرة للوثيقة. 

يحق للشركة زيادة هذه الرسوم أو تخفيضها بعد توجيه إشعار بهذا الشأن مدته ثلاثة 3 أشهر إلى حامل الوثيقة. 

رسوم الصرف النقدي
في حالة الصرف الكلي/ الجزئي للخطة قبل نهاية مدتها، يحصل حامل الخطة على القيمة النقدية الخاصة به مخصومًا منها رسم الصرف النقدي.

تبرع التكافل
هو قيمة الاشتراك على النحو المبين في الخطة ويدفع على أنه منح مطلقة مقدمة إلى صندوق التبرع.

رسوم الوكالة
هي رسوم تحُدد بنسبة من تبرعات التكافل وتدفع إلى المشُغّل شهرياً والتي تبلغ 15% لهذه الخطة.

رسوم إدارة الصندوق الضمنية
جميع الرسوم/ النفقات التي يخصمها مدير الصندوق و/ أو تسُتخدم لضبط سعر الوحدة من جانب مدير الصندوق على النحو المبين أكثر تفصيلًا في نشر الصندوق 

المعني.

العام 5عام الخطة العام 4 العام 3 العام 2 العام 11 وما بعدهالعام 6 - 10العام 1

-% 5% 10% 10% 12% 25% 50% اشتراك

العام 5 وما بعدهالعام 2العام 1عام الخطة

% 0% قيمة الصندوق 10 % 30 %

12/1 من نسبة 2.00 %% قيمة الاستثمار الشخصي

رسوم إدارة الخطة )شهريًا(



 خصائص الصندوق 
أماكن الاستثمار

قائمة الصناديق: يتمتع حاملو وثائق التأمين بخيار واسع للاختيار المباشر من بين الصناديق العالمية التي تتيحها سكون تكافل.

مكافأة الولاء
مــن المقــرر إضافــة وحــدات إضافيــة كمكافــأة للعمــلاء المخلصــين عــلى أســاس ســنوي بعــد انقضــاء عــام الخطــة العــاشر. وســيتم حســاب هــذه المكافــأة عــلى 

ــا في العوامــل المذكــورة أدنــاه. أســاس الاشــتراك الســنوي مضروبً

 الحد الأقصى للخسارة الممكنة
يمكن سحب قيمة حساب الاستثمار الشخصي جزئيًا، عن طريق صرف عدد محدود من الوحدات في وثائق التأمين ، في أي وقت خلال مدة سريان الخطة. يعتبر 

.المبلغ المسحوب بمثابة صرف دائم ولا يلزم إعادة سداده

يكون الحد الأدنى لمبلغ الصرف 1,000 دولار أمريكي، ويتعين أن تكون قيمة حساب الاستثمار الشخصي أكبر من 3,000 دولار أمريكي أو تساويه. تخضع كل عملية 

صرف جزئي لرسوم صرف نقدي جزئي تطبق على القيمة المسحوبة وفقًا للجدول الموضح في قسم "رسوم الصرف الجزئي" الموضح أعلاه. يخسر العميل حق الحصول 

على مكافأة الولاء في حال أجرى أي عملية صرف نقدي جزئي.

تطبق رسوم إدارية محددة على الصرف النقدي قدرها 15 دولارًا أمريكيًا لكل عملية صرف نقدي جزئي.

  

الحد الأقصى للخسائر المحتملة
قد يحصل المستثمر على مبلغ أقل من القيمة المستثمرة أو يخسر إجمال أقساط التأمين المدفوعة كاستثمار حيث تخضع الاستثمارات إلى تقلبات السوق في هذه 

الخطة المرتبطة بالوحدات. لا يمكن ضمان قيمة الوحدات في هذه الخطة".

الحد الأقصى للعمولات واجبة السداد
من الأشتراك السنوي للسنة الأولى. تدُفع العمولات من الرسوم والمصاريف وفقًا لإرشادات المصرف المركزي الإماراتي. يمكن دفع خمسين بالمائة من هذه العمولات 

خلال السنة الأولى للوثيقة ويبلغ رصيدها خمسين بالمائة يتم دفعها بالتساوي طوال فترة الأشتراك 100 %

للإبلاغ عــن أي مطالبــة، يرجــى التواصــل معنــا على life.claims@sukoontakaful.com وذلــك بتقديــم رقــم خطتكــم المحــدد في جــدول الخطــة خطيًــا في غضــون 

90 يومًــا مــن تاريــخ الوفــاة أو أي حــدث آخــر مشــمول بالتغطيــة. علاوة على ذلــك يمكنــك الاتصــال بنــا على رقــم  )272262( 800 

يرجــى العلــم بــأن رســوم الخطــة تخضــع للمراجعــة والتعديــل مــن جانــب ســكون تكافــل ويمكــن تغييرهــا في المســتقبل. إذا مــا قــررت إســكانا تكافــل ممارســة 

أي حــق لتغــيير شروط الخطــة، تبــذل إســكانا تكافــل جميــع الجهــود لإبلاغ مالــك الخطــة بذلــك. مــع ذلــك، لــن تطبــق إســكانا تكافــل أي تغــييرات إلا بموجــب 

إخطــار خطــي مســبق مدتــه 60 يومًــا إلى مالــك الخطــة

العام 30- الاستحقاقالعام 10 - 29عام الخطة

%10.00%5.00الاشتراك



 خصائص المنتج 

 فترة المراجعة المجانية 
ــا مــن  ــك الشروط والأحــكام والاســتثناءات ( يمكــن إعــادة هــذه الوثيقــة خلال 30 يومً ــا عــن هــذه الخطــة )بمــا في ذل ــك الخطــة تمامً ــة عــدم رضــا مال في حال

إصدارهــا أو مــن تاريــخ بدايــة التغطيــة أو مــن تاريــخ توقيــع العميــل على مســتندات الخطــة، أيــهما أســبق. تلُغــى إذا هــذه الخطــة اعتبــارًا مــن تاريــخ السريــان 

ويــرد لمالــك الخطــة قيــم حســاب الصناديــق المعنيــة جنبـًـا إلى جنــب مــع الرســوم المســتقطعة ) بــخلاف رســوم إدارة الصنــدوق المقُــدّرة( )إن وجــدت(، بعــد خصــم 

الرســوم المتكبــدة نــظير الفحوصــات الطبيــة في تاريــخ مبــاشرة ســكون تكافــل لطلــب الإلغــاء. درءًا للشــك، يتحمــل مالــك الخطــة أي أرباح/خســائر تصاعديــة 

.وتنازليــة في قيمــة حســاب الاســتثمار الشــخصي

 الصرف النقدي للخطة
يقــدم مالــك الخطــة طلــب الصرف النقــدي خطيًــا / عبر البريــد الإلــكتروني مــن عنــوان البريــد الإلــكتروني المســجل إلى شركــة ســكون تكافــل. لا يمكــن التقــدّم بطلــب 

الصرف النقــدي إلا إذا كانــت هــذه الخطــة ســارية ونافــذة تمامــاً وفي حالــة عــدم دفــع أي مبالــغ مســبقة بموجــب أحــكام منفعــة التكافــل أو منفعــة الاســتحقاق 

الــواردة في هــذه الخطــة. بعــد قبــول طلــب الاسترداد النقــدي، يتوقــف سريــان هــذه الخطــة وعليــه لا تســتحق أي منافــع بموجــب أحــكام التكافــل أو الاســتحقاق 

.الــواردة في هــذه الخطــة

للاطلاع على رسوم الصرف النقدي المطبقة حاليًا على قيمة حساب الاستثمار الشخصي، يرجى الرجوع إلى قسم "الرسوم".

 الصرف النقدي الجزئي
يقــدم مالــك الخطــة طلــب الصرف النقــدي الجــزئي إلى المقــر الرئــيسي لشركــة ســكون تكافــل. لا يمكــن التقــدّم بطلــب الصرف النقــدي إلا إذا كانــت هــذه الخطــة 

ســارية ونافــذة تمامــاً وفي حالــة عــدم دفــع أي مبالــغ مســبقة بموجــب أحــكام منفعــة التكافــل أو منفعــة الاســتحقاق الــواردة في هــذه الخطــة، وتخضــع كل عمليــة 

صرف نقــدي جــزئي لرســوم صرف نقــدي وفقًــا لما هــو محــدد في جــدول رســوم الصرف النقــدي الموضــح أعلاه، والتــي تطبــق على قيمــة الصرف النقــدي/ الســحب 

الجــزئي. تفــرض رســوم الصرف النقــدي الجــزئي المذكــورة على باقــي صــافي قيمــة الأصــل مــن خلال إلغــاء الوحــدات مــن الصناديــق التــي يختارهــا مالــك الخطــة 

.بالنســبة والتناســب مــع تخصيــص صــافي قيــم الأصل

تقدر الرسوم الإدارية للصرف النقدي بمبلغ 15 دولار أمريكي تفرض على كل طلب للصرف النقدي الجزئي.

يجوز لسكون تكافل زيادة هذه الرسوم أو تخفيضها بموجب تقديم إخطار مدته ثلاثة شهور إلى مالك الخطة.

 تبديل الصناديق 
.يجوز إجراء عمليات التبديل بين خيارات الاستثمار بموجب الخطة مجاناً وفي أي وقت بعد بدء الخطة، دون أي قيود على عدد مرات التبديل
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 SUKOONTAKAFUL.COM +971 4 282 4403:هاتف

خصائص المنتج
فترة السماح والاشتراك الفائت

إذا لم يدفــع مالــك الخطــة أي اشــتراك مســتحق )بعــد فــترة الســماح(، ســيتغير وضــع الخطــة إلى "وضــع الانقطــاع عــن ســداد الاشــتراك" مــع إرســال إشــعارات 
بخصــوص ســداد الاشــتراك المســتحق إلى مالــك الخطــة، ومــع ذلــك ، يســتمر اســتثمار الخطــة حتــى:

تصبــح قيمــة الــصرف النقــدي، في تاريــخ أي معاملــة شــهري، غــير كافيــة لتغطيــة الخصومــات الشــهرية المســتحقة حينهــا،  بمجــرد أن تصبــح قيمــة حســاب . 1
الاســتثمار الشــخصي أو قيمــة الــصرف النقــدي، عــلى النحــو المبــين أعــلاه، غــير كافيــة لتغطيــة الخصومــات الشــهرية المســتحقة حينهــا، تمنــح فــترة ســماح 
ــه خــلال فــترة  ــة وفــاة المؤمــن عــلى حيات ــا لســداد قيمــة مســاوية لاشــتراك تأمــين ســنوي كامــل مــن اشــتراكات الخطــة، في حال قدرهــا ثلاثــين )30( يومً
الســماح، فســيخصم جــزء مــن إجــمالي الاشــتراك لتغطيــة رســوم تكاليــف الحمايــة غــير المدفوعــة والاشــتراكات والرســوم الأخــرى لأي منافــع إضافيــة مــن أي 

تســوية بموجــب هــذه الوثيقــة.

في حالــة التخلــف عــن ســداد اشــتراك كافي في نهايــة فــترة الســماح، بينــما لا تــزل قيمــة حســاب الاســتثمار الشــخصي أو قيمــة الــصرف النقــدي، الموضحتــان أعــلاه، 
غــير كافيــة لتغطيــة الخصومــات/ الرســوم الشــهرية، يتــم إنهــاء تغطيــة هــذه الخطــة بأكملهــا وإنهــاء الوثيقــة دون أي قيمــة.

إعادة سريان الوثيقة
في حالــة إنهــاء الوثيقــة، يجــوز إعــادة سريانهــا مــرة أخــرى جنبًــا إلى جنــب مــع الملاحــق/ العقــود المكملــة والمرفقــة بهــا، إن وجــدت، طــوال حيــاة العضــو المشــمول 
بالتغطيــة وذلــك خلال 3 أعــوام بعــد انتهــاء فترة الــسماح. تحــدد شروط إعــادة السريــان بنــاء على شروط التــأمين المطبقــة كما في تاريــخ إعــادة السريــان والتــي 
قــد تتطلــب إجــراء المزيــد مــن الفحوصــات الطبيــة/ تقديــم المزيــد مــن الإقــرارات حســب تقديــر ســكون تكافــل. يجــوز تغــيير هــذه الشروط مــن وقــت لآخــر. 

كما يجــوز تغــيير اشتراكات التــأمين الســارية بنــاءً على الاكتتــاب المعُــدل.

إقرار
أؤكــد عــلى فهمــي التــام والكامــل لإخــلاء المســؤولية الموضــح أدنــاه بالإضافــة إلى خصائــص المنتــج وشروطــه وأحكامــه واســتثناءاته والمخاطــر التــي ينطــوي عليهــا، 
والحــد الأقــى مــن الخســائر المحتملــة ورســوم الــصرف النقــدي المبكــر وجميــع الرســوم والعمــولات والنفقــات التــي قــد تدفــع خــلال عمليــة شراء المنتــج وخــلال 

مــدة السريــان الكاملــة.

توقيع العميل:

الاسم:

التاريخ:

للتعقيبــات أو الشــكاوى، يرجــى الاتصــال بنــا على رقــم )272262( 800 أو زيــارة موقعنــا الإلــكتروني www.sukoontakaful.com ، أو بــدلًا مــن ذلــك مراســلتنا 
complaints@sukoontakaful.com عبر

إخــلاء مســؤولية: تكافــل حمايــة الحيــاة هــو خطــة حمايــة غــير مشــاركة مرتبطــة بالوحــدات وتخضــع لمخاطــر متعــددة بمــا في ذلــك عــلى ســبيل المثــال لا الحــصر 

مخاطــر الاســتثمار ومخاطــر الســوق، ولا يعــد الأداء الســابق مــؤشًرا عــلى الأداء المســتقبلي، كــما يرجــى العلــم بأنــه لا يوجــد ضــمان مــن أي نــوع بخصــوص أي 

عوائــد بمــا في ذلــك تلــك المتحصــل عليهــا مــن أقســاط التأمــين المدفوعــة، ونوجــه عنايــة ســيادتكم أيضًــأ إلى الحــد الأقــى مــن الخســائر الممكنــة عــلى النحــو المبــين 

أعــلاه، وإلى الرســوم والعمــولات المفروضــة عــلى المنتــج عنــد البــدء وخــلال مــدة السريــان الكاملــة، بمــا في ذلــك، الــصرف النقــدي للمنتــج ســواء المجــدول والمبكــر 

. يرُجــى أيضــا ملاحظــة أن احتماليــة الــصرف النقــدي المبكــر مــن المنتــج قــد تحــدث بدرجــة كبــيرة ومراعــاة تداعيــات مثــل هــذا القــرار .يرُجــى الملاحظــة أيضــا 

أنــه ســيتم تقديــم نســخة مــن الــشروط والأحــكام والاســتثناءات التفصيليــة الخاصــة بخطــة الحمايــة إليــك حســب الأصــول . يرُجــى التأكيــد مــن خــلال التوقيــع 

أدنــاه أنــك قــد اســتوعبت الخصائــص والــشروط والأحــكام، والاســتثناءات الخاصــة بالمنتــج، والمخاطــر الكامنــة في المنتــج، وجميــع الرســوم ، والأتعــاب، والعمــولات، 

والنفقــات التــي يُمكــن تكبدهــا مــن خــلال عمليــة شراء المنتــج وخــلال مــدة سريــان خطتــك بالكامــل.
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